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Nr. 338 BRIEF VAN DE MINISTER VAN LANDBOUW, NATUUR EN
VOEDSELKWALITEIT

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 10 juni 2009

In deze brief informeer ik u over de uitkomsten van de Landbouw- en
Visserijraad die op 25 mei jl. in Brussel plaatsvond. Tevens informeer ik u
over de discussie die plaatsvond tijdens de informele bijeenkomst van de
Landbouwraad op 2 juni jl. in Brno, Tsjechië.

Tijdens de reguliere vergadering op 25 mei jl. heeft de Raad ingestemd
met Raadsconclusies over vereenvoudiging van het Gemeenschappelijk
Landbouwbeleid (GLB). Verder heeft de Raad gedebatteerd over het
groenboek over de herziening van het Gemeenschappelijk Visserijbeleid
(GVB). Onder het agendapunt «diversen» heeft de Commissie aandacht
gevraagd voor discards (teruggooi). Daarna heeft de Franse delegatie de
situatie op de zuivelmarkt en de varkensvleesmarkt aan de orde gesteld.
Verder heeft de Finse delegatie een pleidooi gehouden voor een juridische
basis voor het geven van vergoedingen voor schade veroorzaakt door
roofdieren die onder de Habitatrichtlijn beschermd zijn, heeft Polen de
marges in de keten aan de orde gesteld en heb ik de Raad geïnformeerd
over de uitkomsten van de 17de sessie van de VN Commissie voor Duur-
zame Ontwikkeling (CSD).

Raadsconclusies vereenvoudiging van het Gemeenschappelijk
Landbouwbeleid

(Aanname Raadsconclusies)

De Raad heeft met eenparigheid van stemmen Raadsconclusies aange-
nomen over verdere vereenvoudiging van het GLB. Deze conclusies zijn
gebaseerd op het recente voortgangsverslag van de Commissie over dit
onderwerp en de discussies die de Raad daarover heeft gevoerd. Neder-
land heeft in april van dit jaar gezamenlijk met elf andere lidstaten
concrete vereenvoudigingsvoorstellen gedaan. Op basis van de Raads-
conclusies en de gedane vereenvoudigingsvoorstellen zal de Commissie
vervolgens concrete wetgevingsvoorstellen kunnen voorbereiden. In
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november van dit jaar zal de Raad dan onder Zweeds voorzitterschap
kunnen discussiëren over deze Commissievoorstellen.

Ik ben bijzonder tevreden over deze Raadsconclusies, onder meer omdat
zij goed aansluiten bij de inzet en prioriteiten die Nederland heeft op dit
vlak. Ik denk daarbij onder meer aan de urgentie die wordt gegeven aan
vereenvoudigingen in het systeem van directe betalingen en cross
compliance in het bijzonder.

Ook mijn voorstel om de bevindingen van de directeuren van betaal-
organen voortaan ook regelmatig expliciet in de Raad te kunnen
bespreken is overgenomen. Ik heb benadrukt dat de deze Raadsconclusies
in de tweede helft van dit jaar inderdaad moeten leiden tot tastbare,
verdere vereenvoudigingen. Ik kijk daarom uit om aan het einde van 2009
onder Zweeds Voorzitterschap op dit onderwerp terug te komen en dan te
kunnen besluiten over een serie van nieuwe vereenvoudigingen. Ik heb
daarbij benadrukt dat vereenvoudiging in mijn ogen een doorlopend
proces is. De Commissie heeft zichzelf ten doel gesteld een lastenreductie
van 25% in 2012 te realiseren. Realisatie hiervan is zeer belangrijk, zo heb
ik nog eens benadrukt.

Groenboek Gemeenschappelijk Visserijbeleid

(Discussie)

De Raad heeft op basis van het in april jl. gepresenteerde Groenboek een
eerste gedachtewisseling gevoerd over de hervorming van het Gemeen-
schappelijk Visserijbeleid (GVB).

De Europese Commissie gaf aan dat in het streven naar een duurzame
visserij een brede toetsing van het huidige beleid nodig is met een diep-
gaande raadpleging van alle betrokkenen. De Commissie streeft ernaar
om begin 2011 concrete voorstellen aan de Raad voor te leggen.

In het debat werd duidelijk dat duurzaamheid voor alle lidstaten uitgangs-
punt is maar dat er verschillen van inzicht bestaan in de weg daar naartoe.
Ik heb aangegeven de analyse van de Commissie in het Groenboek op
hoofdlijnen te kunnen onderschrijven.
Ik heb nogmaals de doelstellingen en uitgangspunten voor het toekomstig
visserijbeleid uiteengezet. Het gaat hier om:
• duurzaam gebruik van onze natuurlijke hulpbronnen (visbestanden)

binnen en buiten de wateren van de EU;
• perspectief voor een maatschappelijk geaccepteerde duurzame

visserijsector;
• doeltreffend, uitvoerbaar én handhaafbaar beleid.

In mijn reactie op de in het Groenboek geschetste structurele tekortko-
mingen in het GVB heb ik erop gewezen dat sanering een mogelijkheid is
om overcapaciteit tegen te gaan. Het is wel de vraag of sanerings-
operaties altijd effectief zijn en gezocht moet worden naar meer intelli-
gente en goedkope oplossingen. Ten aanzien van het besluitvormings-
proces over het visstandbeheer is met de introductie van meerjarige
beheerplannen een stap in de goede richting gezet. Het nieuwe visserij-
beleid moet met het oog op de noodzakelijke reductie van de teruggooi
gericht zijn op het voorkomen van ongewenste bijvangsten. Ik heb met
verwijzing naar het Nederlands co-managementsysteem het belang van
een grotere verantwoordelijkheid voor de visserijsectoren benadrukt,
alsmede een grotere rol van de markt en zeker ook van de partijen in de
hele keten bepleit. De naleving van de regels, welke nu volgens het
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Groenboek onvoldoende is, zal met meer eenvoudige regels en een
grotere betrokkenheid van de belanghebbenden moeten verbeteren.

Ik heb aangegeven dat in de Nederlandse visie duurzaamheid en innovatie
centrale elementen zullen zijn. Uiteraard moet het nieuwe GVB goed zijn
afgestemd met de EU brede mariene strategie. In antwoord op de
oplossingsrichtingen in het Groenboek heb ik opgemerkt dat we deze
moeten zoeken in de richting van:
• Heldere kaders die duurzaamheid van het marien milieu en de

visbestanden garanderen;
• Een meer regionale aanpak, met een grotere rol en betrokkenheid van

stakeholders, waardoor we meer draagvlak krijgen;
• Maar ook een tripartiete aanpak: wetenschappers, vissers en maat-

schappelijke organisaties moeten meer samenwerken op onderwerpen
als bestandsbeheer;

• Sturen op resultaten;
• Stimuleren van duurzaamheid via innovatie en markt.

De Europese Commissie heeft tenslotte mijn voorstel overgenomen om
na de consultatie over het Groenboek een duidelijke tussenstap in te
bouwen die de belangrijkste punten en oplossingsrichtingen voor het
nieuwe GVB weergeeft. Deze kunnen dan ook in de Raad besproken
worden. Daarmee wordt ook duidelijk welke richting gekozen gaat worden
bij het uitwerken van concrete voorstellen voor een nieuw GVB.

Diversen

De Raad heeft onder dit agendapunt kennis genomen van diverse
verzoeken van verschillende lidstaten en informatie van de Commissie.

a) Discards (teruggooi)

De Europese Commissie is onder het punt diversen ingaan op de stand
van zaken met betrekking tot de aanpak van de teruggooi in de visserij. Er
zijn al veel initiatieven genomen maar er is nog veel te doen, aldus de
Commissie. De redenen voor teruggooi zijn divers en dat maakt verschil-
lende oplossingen nodig. Een stapsgewijze aanpak wordt gevolgd. Naast
aanpassing van regelgeving is ook een gedragsverandering bij de vissers
noodzakelijk. Onder de regels van het huidige GVB kunnen maatregelen
worden genomen, maar in het nieuwe GVB zullen ook ingrijpende maatre-
gelen gericht op het uitfaseren van teruggooi nodig zijn.

b) Schadevergoeding voor schade door onder Habitatrichtlijn
beschermde dieren
(Verzoek van de Finse delegaties)

De Finse delegatie heeft aandacht gevraagd voor het ontbreken van een
juridische basis in de communautaire regelgeving voor het geven van
schadevergoedingen aan boeren die schade ondervinden van wilde
dieren die beschermd zijn op grond van de Habitatrichtlijn, zoals bruine
beren en wolven. Finland heeft daarom met steun van enkele andere
lidstaten de Commissie verzocht de staatssteunregels aan te passen om
zo schadevergoedingen mogelijk te maken. De Commissie heeft geen
gehoor gegeven van het Finse verzoek om aanpassing van het staats-
steunkader. Zij benadrukte onder meer dat lidstaten schadevergoedingen
kunnen regelen op nationaal niveau, mits deze passen binnen de staats-
steunkaders. De Commissaris heeft benadrukt geen communautaire steun
te willen geven voor dergelijke bedrijfsrisico’s.
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c) Situatie op de markt voor varkensvlees
(Verzoek Franse delegatie)

De Franse delegatie heeft met steun van een aantal lidstaten aandacht
gevraagd voor de situatie op de markt voor varkensvlees. Frankrijk heeft
de Commissie dringend verzocht zo spoedig marktmaatregelen te nemen
om de markt te stabiliseren, onder meer voor het weer toekennen van
exportrestituties. De Commissaris gaf in antwoord daarop aan maatre-
gelen op dit moment niet opportuun te achten. Zij achtte de situatie niet
nijpend en vergeleek deze met die in dezelfde periode afgelopen jaar.

d) Situatie op de zuivelmarkt
(Verzoek van de Franse, Duitse en Oostenrijkse delegaties)

De Franse, Duitse en Oostenrijkse delegaties hebben gezamenlijk
aandacht gevraagd voor de moeilijke situatie op de markt voor zuivel en
hebben de Commissie opgeroepen tot het nemen van maatregelen.
Diverse andere lidstaten hebben dit gezamenlijke pleidooi ondersteund.

Commissaris Fischer Boel heeft in reactie op dit verzoek allereerst aange-
geven dat de stijging van het melkquotum niet de oorzaak kan zijn van de
moeilijkheden waarin melkveehouders verkeren. Deze is naar haar over-
tuiging veroorzaakt door andere factoren zoals de economische recessie.
De Europese Commissie heeft de afgelopen maanden een aantal markt-
maatregelen genomen en de prijzen zijn sinds april gestabiliseerd.

In antwoord op de specifieke verzoeken van Frankrijk c.s. meldde de
Commissaris dat zij sympathiek staat tegenover het idee om de
interventieperiode voor magere melkpoeder en boter te verlengen tot na
augustus van dit jaar. Daarvoor zal de Commissie een wijziging van de
regelgeving voorbereiden en via een versnelde procedure aan Raad en
Europees Parlement voorleggen. Zij is verder bereid de verlenging van de
particuliere opslag voor boter na 15 augustus in overweging te nemen.
Over de uitvoerrestituties was Commissaris Fischer Boel duidelijk: er is
volgens haar nauwelijks ruimte om de huidige exportsubsidies te
verhogen en een eventuele uitbreiding mag niet nadelig uitwerken voor
ontwikkelingslanden. Steun voor het verwerken van magere melkpoeder
in kalvervoer zei Commissaris Fischer Boel ook geen goed idee te vinden.
De markt vraagt er niet om en een eventuele subsidie zou daarmee
bestaande marktstructuren en afzetmogelijkheden doorbreken. De rege-
ling voor schoolmelk is door de Commissie onlangs al uitgebreid, zo
benadrukte de Commissaris. Voorts heeft zij aangegeven de in de health
check afgesproken marktstudie niet vroeger te willen publiceren dan in
2010. Eerdere publicatie, zoals sommige lidstaten bepleitten, heeft
volgens haar geen zin omdat de gegevens van het marktjaar 2009/2010
dan niet verwerkt kunnen worden. De Commissaris gaf aan volgende
maand de reguliere kwartaalstudie te zullen publiceren.

In mijn interventie heb ik ten eerste benadrukt dat ook ik mij zorgen maak
over de situatie waarin de markt voor zuivelproducten zich nu bevindt. Ik
deel daarom de visie van de Commissie dat de marktsituatie voor de
zuivel nauwlettend in de gaten moet worden gehouden. De prijsdaling
van de afgelopen tijd heeft geleid tot een verlaging van de melkprijs voor
de melkveehouders. Ik heb tegelijkertijd aangegeven dat de verwach-
tingen voor de middellange termijn nog altijd gunstig zijn.

Ik heb aangegeven van oordeel te zijn dat de Commissie de markt-
instrumenten voor bijvoorbeeld interventie en particuliere opslag goed
heeft ingezet. Verder heb ik in herinnering geroepen dat de raad in
november van het afgelopen jaar in het kader van de health check heeft
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herbevestigd dat de melkquotering wordt beëindigd in 2015. Ook werd
een geleidelijke uitbreiding van de melkquota van jaar tot jaar afge-
sproken, evenals een marktevaluatie in 2010. Ik houd graag vast aan deze
afspraak. Het doel wás én ís nog steeds het melkquoteringssysteem een
zachte landing te laten maken. En voor een zachte landing is op termijn
verdere quotumgroei in Nederland nodig.

Tijdens het debat over de situatie op de zuivelmarkt heeft Commissaris
Fischer Boel de toezegging gedaan om het mogelijk maken dat vanaf
16 oktober een voorschot betaald mag worden van maximaal 70% van de
directe inkomenssteun. Normaal gesproken mogen de lidmaten pas uitbe-
talen vanaf 1 december. De Commissaris benadrukte hierbij expliciet dat
een voorschot pas mogelijk is nadat alle controles zijn uitgevoerd. Tijdens
de informele Landbouwraad heb ik met de Commissaris verder gesproken
over de mogelijkheid om in Nederland vanaf 16 oktober een 100%-beta-
ling te kunnen doen. Over de uitkomsten daarvan heb ik uw Kamer op
2 juni jl. reeds per brief geïnformeerd.

e) Marges in de keten
(Verzoek van de Poolse delegatie)

De Poolse delegatie heeft in de Raad aandacht gevraagd voor de grote
verschillen tussen de marges die de producenten van agrarische
producten kunnen realiseren en de marges van de retailsector. Polen
pleitte onder meer voor meer transparantie in de keten.

De Commissie heeft in haar reactie benadrukt dat de voedselproductie en
-keten belangrijke sectoren zijn voor Europa. Lage producentenprijzen,
zouden ook aan de consument doorberekend moeten worden en
andersom. De werking van de keten zou volgens de Commissaris verbe-
terd moeten worden. Zij verwees naar de Mededeling van de Commissie
«Voedselprijzen in Europa» van december 2008. De Commissie voert
momenteel de road map van deze Mededeling uit. Zo analyseert de
Commissie onder meer de markt voor varkensvlees en de zuivelmarkt om
te kunnen volgen hoe de toegevoegde waarde in de gehele keten tot
stand komt. Eind 2009 zal de Commissie haar analyse publiceren.

f) Terugkoppeling 17de sessie van de VN Commissie voor Duurzame
Ontwikkeling (CSD)

Het voorzitterschap heeft mij in de gelegenheid gesteld om de Raad te
informeren over de resultaten van de 17de sessie van de VN Commissie
voor Duurzame Ontwikkeling (CSD), die van 4 t/m 15 mei plaatsvond in
New York. Na twee weken intensief onderhandelen hebben 180 landen
onder mijn leiding overeenstemming bereikt en met consensus het docu-
ment «Policy options and practical measures to expedite implementation
in agriculture, rural development, land, drought, desertification and
Africa» aangenomen. Daarnaast is tijdens het High Level segment van
CSD 17 een «gemeenschappelijke visie» (Shared Vision), positief
ontvangen. Uw Kamer ontving op 29 mei een schriftelijk verslag van de
17de sessie van de VN Commissie voor Duurzame Ontwikkeling (CSD).

Ik heb mijn collega’s in de Landbouwraad tevens opgeroepen een actieve
bijdrage te leveren aan de 15de VN Klimaatconferentie in Kopenhagen
december 2009 (COP15), waar een internationaal akkoord bereikt moet
worden dat het Kyotoprotocol moet opvolgen. Ook heb ik hen gewezen op
de volgende sessie van de CSD die zal plaatsvinden van 3–14 mei 2010.
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Informele Landbouwraad, Brno, 2 juni 2009

(Gedachtewisseling)

Tijdens de informele Landbouwraad heeft de Raad aan de hand van een
discussiestuk van het Tsjechische voorzitterschap gediscussieerd over de
toekomst van het GLB na 2013.
Alle lidstaten hebben gepleit voor het behoud van het GLB, ook ná 2013.
Veel ministers hebben het belang van voedselzekerheid, marktoriëntatie
en verdere ontkoppeling benadrukt, maar ook van ondersteuning van
boeren voor hun bijdrage aan maatschappelijke ontwikkelingen.

Ik heb aangegeven dat Nederland van mening is dat ook ná 2013 een
noodzaak blijft bestaan voor Europees beleid specifiek gericht op de land-
bouw en het landelijk gebied. Conform het kabinetsstandpunt «Houtskool-
schets Europees landbouwbeleid 2020» heb ik verder aangegeven dat
Nederland vindt dat het GLB zich in de toekomst moet concentreren op
het stimuleren van concurrentiekracht en innovatie, de ondersteuning van
niet concurrerende landbouw met een maatschappelijke functie en het
belonen van publieke diensten en bovenwettelijke prestaties. Daarbij heb
ik benadrukt dat Nederland van oordeel is dat de financiering van
inkomenstoeslagen ook ná 2013 dient te geschieden binnen een
communautair kader.

Commissaris Fischer Boel heeft aangegeven dat de Commissie van plan is
om in de zomer van 2010 een mededeling over het GLB voor de periode
ná 2013 te publiceren, gevolgd door wetgevingsvoorstellen medio 2011.

De minister van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit,
G. Verburg
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Bijlage: A-punten

De volgende punten heeft de Raad als A-punt aangenomen, dat wil
zeggen zonder discussie:
– Europees economisch herstelplan: Voorstel voor een verordening van

de Raad tot wijziging van Verordening (EG) nr. 1698/2005 inzake steun
voor plattelandsontwikkeling uit het Europees Landbouwfonds voor
Plattelandsontwikkeling (ELFPO) en van Verordening (EG) nr. 1290/2005
betreffende de financiering van het gemeenschappelijk landbouwbe-
leid &; Voorstel voor een besluit van de Raad houdende wijziging van
Besluit 2006/493/EG tot vaststelling van het bedrag van de steun van
de Gemeenschap voor plattelandsontwikkeling voor de periode van
1 januari 2007 tot en met 31 december 2013, van de verdeling daarvan
over de jaren en van het minimumbedrag dat moet worden geconcen-
treerd in de onder de convergentiedoelstelling vallende regio’s;

– Verordening van de Raad tot wijziging van Verordening (EG) nr.
637/2008, wat betreft de nationale herstructureringsprogramma’s voor
de katoensector;

– Voorstel voor een verordening van de Raad tot wijziging van Verorde-
ning (EG) nr. 1234/2007 houdende een gemeenschappelijke ordening
van de landbouwmarkten en specifieke bepalingen voor een aantal
landbouwproducten («Integrale-GMO-verordening»);

– Voorstel voor een richtlijn van de Raad betreffende bepaalde uitgaven
op veterinair gebied (gecodificeerde versie);

– Voorstel voor een richtlijn van de Raad betreffende de belastingvrij-
stellingen bij definitief binnenbrengen uit een lidstaat van persoonlijke
goederen door particulieren (gecodificeerde versie);

– Voorstel voor een verordening van de Raad betreffende de toepassing
van het aan het Verdrag tot oprichting van de Europese Gemeenschap
gehechte Protocol betreffende de procedure bij buitensporige tekorten
(gecodificeerde versie);

– Voorstel voor verordening van de Raad tot instelling van een Garantie-
fonds (gecodificeerde versie);

– Voorstel voor een verordening van de Raad betreffende de toepassing
van artikel 81, lid 3, van het Verdrag op bepaalde groepen overeen-
komsten en onderling afgestemde feitelijke gedragingen in de sector
van het luchtvervoer (gecodificeerde versie);

– Europees Economisch en Sociaal Comité, benoeming van een lid (BE);
– Europees Economisch en Sociaal Comité, benoeming van een lid (EE);
– Aanneming van een beschikking van de Raad tot vaststelling van een

door het Gemeenschappelijk Centrum voor onderzoek voor de Euro-
pese Gemeenschap voor Atoomenergie uit te voeren aanvullend
onderzoeksprogramma («High Flux Reactor»);

– Raad van bestuur van het Europees Centrum voor de ontwikkeling van
de beroepsopleiding (CE DEFOP), benoeming van Dr. George OXINOS
(CY), lid in de categorie regeringsvertegenwoordigers;

– Raadgevend Comité voor het vrije verkeer van werknemers, benoe-
ming van mevrouw Cristel van TILBURG, plaatsvervanger voor Neder-
land, ter vervanging van mevrouw G. WIDERA-STEVENS, aftredend
plaatsvervanger;

– Raadgevend Comité voor het vrije verkeer van werknemers, benoe-
ming van de heer Christoph LINKERHÄGNER, lid voor Duitsland, ter
vervanging van mevrouw Ute PLÖTZ, aftredend lid;

– Raadgevend Comité voor veiligheid en gezondheid op de arbeids-
plaats, benoeming van mevrouw Ingrid REIFINGER, lid voor Oosten-
rijk, ter vervanging van mevrouw Karin ZIMMERMANN, aftredend lid;

– Raadgevend Comité voor veiligheid en gezondheid op de arbeids-
plaats, benoeming van mevrouw Mary DORGAN, ter vervanging van
de heer Michael HENRY, aftredend lid voor Ierland;

– Raadgevend Comité voor veiligheid en gezondheid op de arbeids-
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plaats, benoeming van mevrouw, Darina KONOVA, Bulgaars plaatsver-
vangend lid, ter vervanging van de heer Petar HADJISTOIKOV, aftre-
dend lid;

– Raad van bestuur van het Europees Agentschap voor de veiligheid en
de gezondheid op het werk, benoeming van mevrouw Darina
KONOVA, Bulgaars plaatsvervangend lid, ter vervanging van de heer
Petar HADJISTOIKOV, aftredend lid;

– Vernieuwing van het Raadgevend Comité voor de sociale zekerheid
van migrerende werknemers benoeming van Maltese leden en één
plaatsvervanger (regeringsvertegenwoordigers en vertegenwoordigers
van de werkgeversorganisaties);

– Raadgevend Comité voor veiligheid en gezondheid op de arbeids-
plaats, benoeming van de heer Mikael SJÖBERG, Zweeds plaatsver-
vangend lid, ter vervanging van mevrouw Barbro KÖHLER KRANTZ,
aftredend lid;

– Raadgevend Comité voor veiligheid en gezondheid op de arbeids-
plaats benoeming van de heer Giuseppe MASTROPIETRO, Italiaans lid,
ter vervanging van mevrouw Lea BATTISTONI, aftredend lid;

– Raadgevend Comité voor veiligheid en gezondheid op de arbeids-
plaats, benoeming van mevrouw Fabiola LEUZZI, Italiaans lid, ter
vervanging van de heer Luigi CASANO, aftredend lid;

– Nieuwe samenstelling van het Raadgevend Comité voor het vrije
verkeer van werknemers benoeming van Maltese gewone leden en
één plaatsvervangend lid in de categorie regerings-
vertegenwoordigers;

– Actieplan inzake drugs EU/Centraal-Aziatische staten;
– Ontwerpbesluit van de Raad tot sluiting van de Overeenkomst tussen

de Europese Gemeenschap en de Zwitserse Bondsstaat tot wijziging
van de Overeenkomst tussen de Europese Gemeenschap en de Zwit-
serse Bondsstaat inzake de handel in landbouwproducten;

– Speciaal verslag nr. 1/2009 betreffende bankmaatregelen in het Middel-
landse Zeegebied in het kader van het programma MEDA en de
eerdere protocollen, vergezeld van de antwoorden van de Commissie;

– Comité van de Regio’s, benoeming van een lid (IT);
– Comité van de Regio’s; benoeming van vier leden en twee plaatsver-

vangers (FI);
– Aanneming van een richtlijn van de Raad betreffende de voorwaarden

voor toegang en verblijf van onderdanen van derde landen met het
oog op een hooggekwalificeerde baan;

– Voorstel voor kredietoverschrijving nr. DEC12/2009 binnen Afdeling III,
Commissie, van de algemene begroting 2009 (NVU);

– Aanbeveling van de Commissie aan de Raad houdende machtiging
van de Commissie om onderhandelingen te openen met het oog op de
wijziging van concessies inzake pluimveevlees;

– Ontwerpbesluit van het gemengd comité van de EER tot wijziging van
Protocol 31 bij de EER-Overeenkomst betreffende samenwerking op
specifieke gebieden buiten de vier vrijheden;

– Transparantie – Toegang van het publiek tot documenten; Confirmatief
verzoek 10/c/01/09 van de heer Peter Craddock (10/c/01/09);

– Eindevaluatie «post Wiesbaden» personeelssterkte, structuur en
mandaat van de EUMS;

– Voorstel voor een richtlijn van het Europees Parlement en de Raad tot
vaststelling van sancties voor werkgevers van illegaal verblijvende
onderdanen van derde landen (eerste lezing);

– Voorstel voor een verordening van de Raad tot intrekking van 14
achterhaalde verordeningen op het gebied van het gemeenschappelijk
visserijbeleid;

– Voorstel voor een beschikking van de Raad tot intrekking van Richtlijn
83/515/EEG en van 11 achterhaalde beschikkingen en besluiten op het
gebied van het gemeenschappelijk visserijbeleid.
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